Screencap of phishing emails alleged to be sent by Hongkong Post

我們試圖送透您的包裹



香港郵政

2020-11-18 07:54

尊敬的客戶:

由於欠缺資料,我們無法交付您的包裹,編號 EB<u>002364309</u>HK。

如果您選擇嘗試重新送遞,我們需要額外資 料,因為提供的地址不存在或送遞的司機找不 到。

目前,包裹正在存储在我們的本地倉庫中。但 是,如果如 2020年11月18日 之前未採取行 動,它將被退回給寄件人。

請選擇以下選項之一:

- >> 更新送遞地址
- >> 安排送貨到新地址
- >> 追蹤包裹

由於已經嘗試送遞了兩次,因此您需要為任何 重新送遞付費。

如果您想,也可以直接從我們在 香港中環康樂 廣場二號的倉庫提取包裹。

如果您想直接與我們聯絡,請不要回覆此自動 電郵。

相反,請使用聯絡表格與我們聯絡。

謹致問候

香港郵政







From: Hongkong Post <fx@k-mix.info> Sent: Thursday, November 12, 2020 9:37 AM To:

Subject: Insufficient or incorrect address

Dear valued customer,

We have been unable to deliver EB002364309HK due to incorrect information.

We require your input in order to attempt redelivery of this package.

We attempted delivery of this parcel on 2020.11.11, but the address provided was incorrect, and the package refused at the door. Because of this refusal, your parcel has been taken to our depot and will remain there for another two days before it is returned.

You can choose one of the following options:

>> Provide a complete address for the parcel for redelivery (additional fees will apply) or pick up the parcel from our depot at 2 Connaught Place, Central, Hong Kong.

>> You can also track the progress of your parcel through this link.

Help us deliver your package more effectively and efficiently Thank you in advance for your help on this matter and for using Hongkong Post.

Kind Regards

© 2020 Hongkong Post

This e-mail was sent to you by Hongkong Post. Please do not reply directly to this address. Unsubscribe here if you no longer wish to receive such e-mails.